
Sant Joan es planteja fer servir la f ibra �ptica de la Garrotxa

Ripoll i Campdev�nol fan accions per tal de desplegar internet d'alta

velocitat als seus pol�gons

SANT JOAN DE LES ABADESSES | DDG.

L'alcalde de Sant Joan de les Abadesses, Ramon Roqu� (MES), va plantejar, en el darrer ple, la possibilitat de fer

arribar la f ibra �ptica de la Garrotxa al seu municipi. En concret, va exposar la possibilitat d'aprof itar l'enlla�

entre el bicicarril de la Vall de Bianya i el de la Ruta del Ferro de Sant Joan per fer-hi passar les conduccions de

la f ibra �ptica.

Roqu� va plantejar la possibilitat com a soluci� a les dif icultats que t� de fer arribar la f ibra �ptica a Sant Joan.

Si b� Telef�nica ha activat el desplegament de la f ibra �ptica a Ripoll no acaba de fer-la arribar als pol�gons de

Sant Joan de les Abadesses. Segons va explicar Roqu�, l'alternativa a Telef�nica s�n els operadors

independents. Les empreses petites temen que un cop hagin instalálat la f ibra �ptica, Telef�nica faci una ofer ta

lligada amb la televisi� als clients i hagin treballat per res. En tot cas, l'un per l'altre la feina no es fa i ja fa 4 anys

que Sant Joan reclama la f ibra �ptica i no l'aconsegueix fer arribar a tots els pol�gons.

Ripoll i Campdev�nol

L'Ajuntament de Ripoll es troba en una situaci� similar a la de Sant Joan de les Abadesses. El consistori Ripoll�s

avalua les propostes de dues operadores independents interessades a comercialitzar internet d'alta velocitat a

les empreses dels pol�gons. Campdev�nol -en els darrers dies- tamb� ha activat accions per l'arribada de la f ibra

�ptica als pol�gons.

Fa tres setmanes Ripoll, Campdev�nol i Sant Joan van fer un pacte per la ind�stria del Ripoll�s.
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